
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-6/2023 

 
 

 
ZÁPISNICA 

zo 42. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 
 
 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 
 
Dátum a čas konania: 24.08.2023, od 09:00 hod. do 12:30 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
10. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
11. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ 
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ a dočasne poverený riadením kancelárie 
FNPŠ  
Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 

- 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle 
článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR 
FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že dvaja členovia SR 
FNPŠ pp. Dušan Šaradín a Miroslav Dráb požiadali o pripojenie k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom 
aplikácie ZOOM, vzhľadom k tomu, že sa pre iné povinnosti nemohli zúčastniť na zasadnutí SR FNPŠ prezenčne. 
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval všetkým, keďže niektoré veci sa vyvíjali 
v čase na základe rokovaní, za promptnosť a pracovné stretnutie deň pred zasadnutím. Ďalej uviedol, že program 
k 42. zasadnutiu SR FNPŠ bol zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne troch dní pred konaním zasadnutia 
vrátane podkladov. Následne doplnil, že do konania zasadnutia SR FNPŠ mu neboli doručené žiadne návrhy 
na doplnenie alebo úpravu programu zasadnutia. Vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon 
č. 177/2022 Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa v zmysle 
novelizovaného znenia ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem 
zápisu aj zvukový záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu 
športu do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia 
príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu 
zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
8. Športová infraštruktúra národného významu 
9. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 2023 
10. Rôzne 

 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/6/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 
7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 
8. Športová infraštruktúra národného významu 
9. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 

2023 
10. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ.  
 
Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je nesplnenie nasledovných uznesení:  

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 12/4/2023 
SR FNPŠ v bode 2 

Ladislav Križan bez uvedenia termínu úloha trvá 

 
 
„Uznesenie č. 12/4/2023 SR FNPŠ: 

2. Správna rada Fondu na podporu športu zaväzuje predsedu SR FNPŠ, aby dal vypracovať spolu s právnym 
oddelením kancelárie FNPŠ právnu analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde 
s prihliadnutím na prijaté uznesenie č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023.“  

V prípade tohto uznesenia úloha stále trvá, keďže nebol stanovený termín na splnenie uznesenia. 

 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení SR FNPŠ boli splnené.  
 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval všetkým za to, že sa posúvajú veci v rámci kancelárie FNPŠ 
dopredu, avšak je toho naozaj veľa. Predpokladá, že táto téma bude vyriešená čím skôr, keďže DR FNPŠ 
na svojom poslednom zasadnutí upozorňovala SR FNPŠ na dodržiavanie príslušného ustanovenia zákona o fonde 
v súvislosti s obsadením pozície riaditeľa Fondu na podporu športu a vyzvala SR FNPŠ k bezodkladnému 
vypísaniu výberového konania na riaditeľa. Na záver uviedol, že dnes sa má SR FNPŠ posunúť v témach, kde 
majú členovia SR FNPŠ zhodu. 
 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a opýtal sa právnika kancelárie FNPŠ p. Michala Fabiana 
na doručenie zápisnice z 41. zasadnutia SR FNPŠ zo dňa 30.06.2023 ako zapisovateľa. Na uvedené odpovedal 
právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian, že predmetná zápisnica bola vyhotovená už dávnejšie, avšak nebola 
ešte odoslaná na pripomienkovanie členom SR FNPŠ a zverejnená na webovom sídle Fondu na podporu športu, 
pretože v bode 8 pri prijatých uzneseniach nastala chyba v písaní, o ktorej bude ešte členov SR FNPŠ informovať 
v rámci bodu 4 programu tohto zasadnutia (Informácia od predsedu SR FNPŠ od posledného zasadnutia). 
Vypracovaný návrh zápisnice z 41. zasadnutia SR FNPŠ zo dňa 30.06.2023 spolu s vyznačenými návrhmi 
na opravu dotknutého uznesenia bol členom SR FNPŠ predložený spolu so sprievodným listom na rokovanie SR 
FNPŠ, kde kancelária FNPŠ informuje o chybe v písaní aj o návrhu na jeho opravu. Na uvedenom postupe sa 
zhodli v rámci kancelárie FNPŠ po predchádzajúcej komunikácii s predsedom SR FNPŠ a ďalej budú postupovať 
v zmysle Rokovacieho poriadku SR FNPŠ.  
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Po prerokovaní tohto bodu programu sa online pripojili k rokovaniu členovia SR FNPŠ pp. Dušan Šaradín 
a Miroslav Dráb, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
 
3. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami SR FNPŠ sa uskutočnilo celkovo jedno hlasovanie „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho 
poriadku SR FNPŠ v spojení so smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie 
„per rollam“ (ďalej len „smernica“) v termíne od 11.08.2023 do 14.08.2023, a to 

• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 04/2023 vo veci „Schvaľovanie Usmernenia k vyúčtovaniu 
mimoriadnej podpory v rámci výzvy č. 2021/001 „Mimoriadna podpora pre profesionálne športové kluby“ 
podľa § 4 ods. 3 písm. h) v spojení s § 20a zákona č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

Podľa článku 3 smernice kancelária Fondu na podporu športu na základe poverenia predsedu SR FNPŠ (ďalej len 
„predkladateľ“) zaslala dňa 11.08.2023 všetkým členom SR FNPŠ návrh uznesenia na hlasovanie „per rollam“ 
spolu s podkladmi, ktoré boli členom doručené prostredníctvom zdieľaného dokumentu Microsoft OneDrive - Fond 
na podporu športu. 
 
NÁVRH UZNESENIA: 
„1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Usmernenie k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci 
výzvy č. 2021/001 „Mimoriadna podpora pre profesionálne športové kluby.“ 
 
Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr 
však do 14. augusta 2023 (pondelok) do 23:59 hod. formou:  
 
Som za návrh uznesenia alebo som proti návrhu uznesenia alebo zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu 

uznesenia. 
 
Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu tri (3) dni 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“, a to spolu s upozornením na skrátenú lehotu v rámci 
hlasovania „per rollam“ č. 04/2023. Podľa článku 3 ods. 7 smernice hlasovanie v skrátenej lehote sa považuje 
za prejav súhlasu so skrátením lehoty na hlasovanie.  
 

mailto:fabian@fnps.sk
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Dňa 15. augusta 2023 predkladateľ vykonal spočítanie výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ 
sa zúčastnilo 11 členov SR FNPŠ z celkového počtu 11 členov. Podľa článku 5 ods. 1 smernice možno konštatovať, 
že hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 04/2023 bolo platné. 
 
Podľa článku 5 ods. 2 smernice v spojení s článkom 6 ods. 8 rokovacieho poriadku je predkladaný návrh uznesenia 
schválený, ak za jeho schválenie hlasovala bez výhrad a pripomienok nadpolovičná väčšina všetkých členov 
SR FNPŠ pri splnení podmienky uznášaniaschopnosti. 
 
Na záver tohto bodu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval právnikovi kancelárie FNPŠ p. Michalovi 
Fabianovi za uvedené informácie a otvoril k tejto veci diskusiu. Doplnil, že v prípade administrácie predložených 
vyúčtovaní v rámci poskytnutej mimoriadnej pomoci pre profesionálne športové kluby v rámci výzvy č. 2021/001 
má Fond na podporu športu zazmluvnenú externú spoluprácu a sám je zvedavý ako to bude vyzerať v rámci 
výsledkov uskutočnenej administratívnej finančnej kontroly. V rámci tejto časti doplnil, že v tomto bude Fond 
na podporu športu ešte čakať zaujímavá diskusia so Slovenskou inovačnou a energetickou agentúrou (ďalej len 
„SIEA“), kde už niekoľkokrát spomínal, že ani písomná zmluva nestačí na to, aby sa dodržiavali zmluvné záväzky 
a kto má aké povinnosti z nej vyplývajúce.  
 
K uvedenému sa vyjadril krátko aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík 
s tým, že nemá viac menej čo k tomu doplniť. Komunikoval so zástupcami Ministerstva hospodárstva 
o efektívnejšej práci pri výkone administratívnej finančnej kontroly a jednotlivých procesoch ako je prípadné 
dožiadanie dokumentov atď., čo aplikovali v schválenom Usmernení k vyúčtovaniu mimoriadnej podpory v rámci 
výzvy č. 2021/001 „Mimoriadna podpora pre profesionálne športové kluby“. V rámci predbežnej kontroly sa im 
podarilo zatiaľ zistiť 4 neaktuálne e-mailové adresy predložené v žiadostiach na komunikáciu. Z nich sa im 3 
podarilo aktualizovať po dodatočnej komunikácii so subjektmi a v 1 prípade prijímateľa FK Senica to zrejme bude 
vzhľadom na ich aktuálny stav náročnejšie. V zmysle usmernenia majú prijímatelia 1 kalendárny mesiac 
na predkladanie požadovaných dokumentov od zaslania výzvy. O tomto komunikovali aj s jednotlivými národnými 
športovými zväzmi, aby aj po svojej „linke“ upovedomili dotknuté subjekty, že takéto upozornenie im bolo doručené 
a majú na splnenie povinnosti 1 kalendárny mesiac od doručenia výzvy na predloženie potrebnej dokumentácie.  
 
Uvedenú požiadavku vyslovil následne aj predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, a to najmä k zástupcom 
najväčších športových zväzov a športových organizácií ako Slovenský futbalový zväz (ďalej len „SFZ“), Slovenský 
zväz ľadového hokeja (ďalej len „SZĽH“) a Slovenský olympijský a športový výbor (ďalej len „SOŠV“) v SR FNPŠ. 
Ten zmysel a účel mimoriadnej pomoci, ktorý mal zabezpečiť, aby športové kluby dokázali prežiť „COVID-ovú krízu“ 
sa potvrdil v tom, že jednotlivé športové kluby naďalej pôsobia v najvyšších súťažiach. Myslí si, že len história 
ocení, čo a v akom čase bolo urobené. Zároveň všetkých prítomných požiadal, že príde doba, kedy tieto dotknuté 
športové kluby budú musieť preukazovať svoje výdavky v rámci vyúčtovania poskytnutej mimoriadnej pomoci 
a členovia SR FNPŠ ako zástupcovia jednotlivých športových zväzov a športov, aby v prípade akejkoľvek potreby 
pomoci, konzultácie alebo žiadosti odkazovali dotknuté subjekty na kanceláriu FNPŠ. 
 
V rámci tohto bodu programu o slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a na uvedené reagoval s tým, že bol 
v komunikácii s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom v tejto 
veci a zo strany SFZ boli všetkým dotknutým subjektom 1. a 2. najvyššej futbalovej súťaže doručené informácie 
prostredníctvom e-mailu. Vyjadril sa aj k stavu futbalového klubu FK Senica a uviedol, že by rád poskytol nejaké 
bližšie informácie, avšak aktuálne tam nie je žiadna kontaktná osoba a pravdepodobne bude subjekt na najbližšej 
Konferencii SFZ navrhovaný na vylúčenie zo SFZ ako člen, keďže nie sú nijako športovo aktívni v rámci SFZ 
v zmysle interných predpisov.  
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/6/2023 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
4. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ dňa 30.06.2023. Po poslednom zasadnutí 
spolu s kolegami z kancelárie FNPŠ doručil na MŠVVŠ SR žiadosť o podporu na prestavbu Mestskej krytej 
plavárne v Košiciach na Národné olympijské centrum plaveckých športov (ďalej len „NOC“) a jeho bezodkladné 
predloženie na najbližšie rokovanie vlády SR. Zároveň poďakoval predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi za prípravu, podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu, ktorý 
ho zastupoval vo veciach Fondu na podporu športu a ďalším, že počas jeho plánovanej dovolenky prebehli všetky 
veci v poriadku a dňa 26.07.2023 bolo NOC predložené na vláde SR a schválené na podporu. Na vláde SR 
rokovanie ohľadom druhého uznesenia týkajúceho sa podpory športovej infraštruktúry národného významu (ďalej 
len „ŠINV“) v zmysle uznesenia vlády č. 625/2019 bolo prerušené. Počas svojho pôsobenia ako predseda SR 
FNPŠ mal tu možnosť sa stretnúť s povereným ministrom MŠVVŠ SR hneď po dovolenke, ešte pred rokovaním 
vlády SR. Povereného ministra MŠVVŠ SR informoval o činnosti Fondu na podporu športu a poskytol mu súčinnosť 
aj pri príprave uznesenia predkladaného na vládu SR. V rámci tohto bodu programu poďakoval aj projektovému 
manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi a podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi 
Asványimu vo vzťahu k ŠINV, ktorá bude predmetom aj samostatného bodu programu rokovania SR FNPŠ, čo 
všetko je odkomunikované, zazmluvnené a doručené jednotlivým subjektom. Ďalej vyjadril veľké potešenie, že 
po včerajšom absolvovaní stretnutia s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom prebehlo konštruktívne rokovanie 
aj k dnešnému zasadnutiu SR FNPŠ vo všetkých bodoch a mal pocit, že spoločne sa na všetkom zhodli obsahovo 
aj vecne. Prítomný na tomto stretnutí bol aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
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Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
5. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva 
č. 2020/001) ku dňu 18.08.2023 ako aj predložené žiadosti na zmenové konanie. Aktuálny stav schválených 
projektov je nasledovný: 
 

150 – Ivanka pri Dunaji 
Dňa 13.07.2023 obdržala kancelária FNPŠ žiadosť o schválenie prevádzkového modelu v rámci projektu „Výstavba 
novej telocvične s prvkami športovej haly pri ZŠ M. R. Štefánika v obci Ivanka pri Dunaji“. Zmena prevádzkového 
modelu nastala z dôvodu nárastu cien energií a inflácie. Napriek zvýšeniu cien však ostáva pomer hospodárskej a 
nehospodárskej činnosti zachovaný z pôvodnej žiadosti. 
Stanovisko kancelárie: Po preštudovaní problematiky voči žiadosti nemáme výhrady.  
 
69 - Lučenec  
Dňa 27.06.2023 absolvovala kancelária FNPŠ pracovné stretnutie so zástupcami mesta Lučenec, na základe 
ktorého bola dňa 21.07.2023 doručená žiadosť, ktorej predmetom je schválenie, že za moment ukončenia 
realizácie projektu bude namiesto právoplatného kolaudačného rozhodnutia postačovať rozhodnutie o dočasnom 
užívaní stavby na skúšobnú prevádzku.  
 
V súvislosti s predmetnou žiadosťou mesta Lučenec súvisí aj možnosť preklasifikovať a preradiť tento projekt 
pod športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV). 
 
 
Aktuálny stav čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 2020/001: 
 

Schválené 104 24 113 849,58 € 

Zrušené projekty 10 2 500 480,73 € 

Znížený príspevok 36 1 008 856,39 € 

Aktívne 41 11 816 613,08 € 

Ukončené 53 8 787 899,38 € 

Ušetrené prostriedky 46 3 509 337,12 € 
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Posledná informácia pre SR FNPŠ: Ku dňu 23.06.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 125 524,86 € 
pre 80 prijímateľov, z toho 57 projektov bolo finančne ukončených. 
 
 
Vyúčtovanie tranží medzi 24.06.2023 do 18.08.2023  
 
Prostredníctvom systému fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania. 
 
Vyplatené tranže 
 
Prvá tranža - 1 úhrada spolu vo výške  30 834,46 €, z toho: 

 
Druhá tranža - 1 úhrada spolu vo výške  30 834,46 €, z toho: 

 
Tretia tranža – 2 úhrady spolu vo výške 61 075,69 €, z toho: 

 
Štvrtá tranža – 2 úhrady  spolu vo výške 38 488,33 €, z toho: 

 
Od 24.06.2023 do 18.08.2023 bolo vyplatených spolu 161 232,94 € na všetky tranže. 
 
Ku dňu 18.08.2023 bolo celkom vyplatených spolu 15 286 757,80 € pre 81 prijímateľov, z toho 59 projektov 
bolo finančne ukončených. Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže 
u ďalších prijímateľov. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že požiadal kolegov z kancelárie FNPŠ, aby s blížiacim sa 
termínom ukončenia realizácie projektov v rámci výzvy č. 2020/001 bol na porade kancelárie FNPŠ oboznámený 
pravidelne o stave rozpracovanosti jednotlivých projektov. Následne kancelária FNPŠ mu má pripraviť sumár 
projektov, ktoré sa nezrealizovali z dôvodov na strane prijímateľa, a kde sa prípadne vrátia finančné prostriedky 
a budú použité na ďalšiu výzvu tzv. „INFRA 4“ v rámci alokácie. V prípade žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) uviedol, 
že informácia k tomuto projektu sa bude prelínať aj s projektami ŠINV a bližšie sa vyjadrí k tomu v rámci 
neskoršieho bodu programu. Ďalej uviedol, že minulý týždeň absolvoval pracovnú cestu do Košíc, kde sa zúčastnil 
odovzdávania staveniska Mestskej krytej plavárne a mal rokovania so zhotoviteľom aj spolu s prezidentom 
Slovenskej plaveckej federácie p. Ivanom Šulekom. Spoločne sa zastavili aj v meste Lučenec, na základe ich 
žiadosti, keďže prijímateľ má problém a jediný, kto im je vie pomôcť je Fond na podporu športu. Na tomto stretnutí 
prišlo k návrhu riešenia, kde prišlo k dohode Slovenskej plaveckej federácie (ďalej len „SPF“) a mesta Lučenec, že 

Prijímateľ Suma 

 Mesto Spišské Vlachy  30 834,46 € 
CELKOM 30 834,46 € 

 

Prijímateľ Suma 

 Mesto Spišské Vlachy  30 834,46 € 
CELKOM 30 834,46 € 

 

Prijímateľ Suma 

Obec Budmerice  43 191,65€ 
Hlavné mesto SR Bratislava 17 884,04 € 
CELKOM 61 075,69 € 

 

Prijímateľ Suma 
Obec Trhová Hradská  5 302,89 € 
Mestská časť Bratislava - Rača 33 185,44 € 
CELKOM 38 488,33 € 
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po kolaudácii športoviska (plavárne) bude využívané pre účely športovej reprezentácie podľa zákona č. 440/2015 
Z. z. o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o športe“). 
Na základe uvedeného doplnil, že ide o veľmi peknú plaváreň a pre mesto Lučenec ide o veľkú investíciu 
a vzhľadom na pokročilé štádium zhotovenia bude potrebné, aby na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ prijala 
rozhodnutie, pretože čas plynie. Na záver uviedol, že vzhľadom na uvedené vezme SR FNPŠ žiadosť na vedomie 
a diskusia o projekte prebehne ešte v rámci bodu 8 programu zasadnutia SR FNPŠ s názvom ŠINV. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu v rámci žiadosti č. 69 (mesto 
Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o schválenie zmeny prevádzkového 
modelu v rámci žiadosti č. 150 (obec Ivanka pri Dunaji) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len „výzva 
č. 2021/004“) ku dňu 18.08.2023. V rámci výzvy č. 2021/004 nebola doručená žiadna žiadosť o zmenové konanie. 
Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

Schválené 90 31 758 689,54 € 
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ŠINV 2 2 388 786,80 € 
Zrušené projekty 6 2 440 170,00 € 
Znížený príspevok 35 1 711 182,83 € 
Aktívne 84 27 607 336,71 € 
Ušetrené prostriedky 8 6 540 139,63 € 

 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková ďalej 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu 
č. 2021/004. V termíne od 24.06.2023 do 18.08.2023 bola na 1. platbu – 80 % z príspevku vyplatená suma 
vo výške 97 730,40 Eur pre 1 prijímateľa, na 2. platbu - zvyšná časť z príspevku bola pre 4 prijímateľov vyplatená 
suma vo výške 259 279,24 Eur: 
 

Prijímateľ Suma 
Mesto Liptovský Mikuláš   – 1.platba  97 730,40 € 
CELKOM 97 730,40 € 
Trnavský samosprávny kraj.  – 2.platba 104 038,78€ 
Mesto Topoľčany – 2.platba 119 210,47 € 
Mesto Stupava - 2.platba 20 014,35 € 
 
Mesto Stropkov- 2.platba 

16 015,64 € 

CELKOM 259 279,42 € 
 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 18.08.2023 na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 
17 526 773,55 € pre 78 prijímateľov (už nepočítame s vrátenými finančnými prostriedkami od CZT 
Ružomberok s.r.o.),  na 2.platbu - zvyšná časť príspevku bola celkom uhradená suma vo výške 1 014 669,35 
Eur.) 
 
Spolu bolo 18 projektov finančne ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, 
s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  
Mesto Martin, Obec Dolná Súča, Mesto Malacky, MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s., Obec Valaliky, 
FC TATRAN Prešov, a.s., Mesto Banská Bystrica, Mesto Piešťany, Mesto Sereď, Trnavský samosprávny 
kraj, Mesto Topoľčany, Mesto Stupava a Mesto Stropkov.)  
 
Pre športovú infraštruktúru národného významu (ŠINV) bola na 1. platbu – 80% z príspevku vyplatená suma 
vo výške 1 911 029,44 Eur pre prijímateľov:  
 

- Mesto Trenčín - 80% z príspevku - 911 029,44 Eur 
- Mesto Košice - 80% z príspevku - 1 000 000,00 Eur 

 
a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných  100% z príspevku vo výške 99 
135,67 Eur dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu výšku 2 010 165,11 Eur. Mestu Trenčín bola 
poskytnutá aj zvyšná časť príspevku- 2. platba vo výške  227 757,36 Eur, a teda spolu na ŠINV bola 
poskytnutá suma vo výške 2 237 922,47 Eur. 
  
Celkovo bola v termíne ku dňu 18.08.2023 pre 78 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 18 541 442,90 Eur.    
 

 

Spolu 78 prijímateľov 
Celkom poskytnuté ku 
dňu 18.08.2023 18 541 442,90 Eur 

3 prijímatelia ( ŠINV) 

Celkom poskytnuté ku 
dňu 18.08.2023 
 2 237 922,47 Eur 
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan k tomuto bodu uviedol, že v rámci včerajšej diskusie k výzve č. 2021/004, 
kde sa priniesli zmeny oproti predchádzajúcej výzve č. 2020/001 a poskytuje sa 80 % príspevku po uzatvorení 
zmluvy o príspevku, tak pomohlo z hľadiska cash-flow aj Fondu na podporu športu a rovnako tak prijímateľom. 
Následne opäť poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ v rámci administrácie výzvy č. 2020/001 (INFRA 1) a výzvy 
č. 2021/004 (INFRA 2), že to ide aj v rámci už ukončenej výzvy č. 2022/002 (INFRA 3). Uviedol, že si veľmi váži 
túto prácu a kolegovia, či už z mesta Lučenec alebo iných miest veľmi oceňujú prácu kolegov a kolegýň 
na projektovom oddelení kancelárie FNPŠ pre ich ústretovosť a niekedy aj prísnosť. Následne menovite poďakoval 
od projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, cez projektovo-finančnú manažérku 
kancelárie FNPŠ p. Zuzana Blažovú, projektovú manažérku a koordinátorku procesov kancelárie FNPŠ p. Silviu 
Ondrejčákovú, projektového manažéra kancelárie FNPŠ p. Michala Nogu, media officerku kancelárie FNPŠ 
p. Luciu Antolovú a ďalších, no nechcel by na nikoho zabudnúť. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
7. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu k tomuto bodu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov podporených v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 (ďalej len „výzva 
č. 2022/002“) ku dňu 21.08.2023: 
 

- 199 podaných žiadostí, 
- 199 žiadostí formálne ukončených,  
- 170 žiadostí ohodnotených, 
- 85 žiadostí schválených, 
- 85 žiadostí neschválených. 
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V zmysle záverov 41. zasadnutia SR FNPŠ a uznesenia č. 8/5/2023 zo dňa 30.06.2023 projektové oddelenie 
v priebehu mesiaca júl a august distribuovalo rozhodnutia o poskytnutí/neposkytnutí príspevku na projekty podpory.  

Dňa 26.07.2023 bol schváleným žiadateľom sprístupnený systém prostredníctvom fnps.egrant.sk, kde žiadatelia 
preukazujú splnenie podmienok pred podpisom zmluvy v zmysle bodu 9.3 výzvy. 

Aktuálny stav zazmluvnenia k 21.08.2023: 

- zaslaný návrh zmluvy na podpis: 33 prijímateľov 
- účinné zmluvy: 10 (Obec Moravany nad Váhom, Obec Heľpa, Obec Báb, Vitality park s.r.o., Obec 

Zuberec, Slovenský kord, PM PLUS s.r.o., Mesto Topoľčany, Mestská časť Bratislava - Karlova Ves, Obec 
Čakajovce) 

 
O slovo požiadal člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška a vyjadril sa k doručenej námietke mesta Sereď, ktorú predložil 
ako podnet na zaradenie do programu zasadnutia pred jeho konaním. Uviedol, že rešpektuje hodnotenie odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“, avšak do budúcna apeloval na spresnenie niektorých kritérií hodnotenia, a to 
vzhľadom na skutočnosť, že žiadateľ mesto Sereď si predbežne vyhodnotili nadobudnutie bodov v rámci 
zverejnených kritérií hodnotenia odlišne ako im boli nakoniec pridelené odbornou komisiou. Rozumie aj faktu, že 
nie je to vždy jednoduché a môžu nastať odlišnosti v porozumení niektorých kritérií, ale vznikajú potom takéto 
nedorozumenia a niektorí žiadatelia sa potom cítia ukrivdení. K uvedenému sa vyjadril podpredseda SR FNPŠ 
p. Gábor Asványi a vysvetlil prítomným členom SR FNPŠ proces a priebeh hodnotenia jednotlivých postúpených 
žiadostí v rámci odbornej komisie „Športová infraštruktúra“ a o prípadných deltách (odchýlkach) v jednotlivých 
hodnoteniach hodnotiteľov. Následne ho doplnil projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš a informoval bližšie o priebehu hodnotenia konkrétneho projektu predloženého v rámci žiadosti č. 171 
žiadateľa mesta Sereď a o jeho výsledkoch v rámci jednotlivých hodnotení pridelenými hodnotiteľmi.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a uviedol faktickú poznámku s tým, že či ide o kritérium 
bezbariérovosti alebo energetickej efektivity, každý žiadateľ chce uspieť, a preto je pochopiteľné, že predbežne 
vyhodnotia kritéria tak, že by mali byť podporení v rámci výzvy.  
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a vyjadril sa k bezbariérovosti a tomuto kritériu pri hodnotení 
pri jednotlivých žiadostiach. V rámci absolvovania otváracích ceremoniálov jednotlivých už ukončených projektov 
športovísk sa zameriava na kontrolu zrealizovania tohto kritéria. Výsledkom väčšinou je, že 60 % všetkých 
projektov športovej infraštruktúry je „ok“ a zvyšných 40 % je poväčšine veľmi slabá. Vidí problematické a sám sa 
zamýšľa nad tým ako zapracovať presnejšie kritérium bezbariérovosti, aby boli splnené základné potreby na vstup 
na športovisko, sociálne zariadenia atď.  
 
Na záver sa k uvedenému vyjadril aj predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že rešpektuje hodnotenia 
každého jedného hodnotiteľa. Vzhľadom na to, aj takýmto spôsobom chcel apelovať nato, že ak sa dnes posunú 
ďalej aj projekty ŠINV, začína mesiac september, a vníma ako vhodné, aby sa členovia SR FNPŠ v kontexte 
poslednej infraštruktúrnej výzvy č. 2022/002 (INFRA 3) pokúsili z niektorých vecí poučiť a na základe návrhov 
nových členov odbornej komisie z iných profesií, ktorí sú architekti, stavbári a inžinieri, hľadať spôsoby, kde sa 
bude evolúciou nie revolúciou zlepšovať jednotlivé kritériá hodnotenia, aby boli predvídateľnejšie. Požiadal členov 
SR FNPŠ, aby nad tým pouvažovali a pokúsili sa navnímať celý proces ako ho vnímajú členovia odbornej komisie 
a hľadať spôsoby ako sa posunúť vpred. Myslí si, že Fond na podporu športu ide správnym smerom, no určite nie 
sme v cieli. V kontexte povedaného zo strany člena SR FNPŠ p. Miroslava Drába uviedol, že sprostredkoval 
kontakt na expertku v tejto oblasti v rámci Bratislavy a vyzval ho, aby ako zástupca Slovenského paraolympijského 
výboru v SR FNPŠ prišiel s návrhom úpravy tohto procesu, aby vedeli predmetnú reguláciu bezbariérovosti 
najlepšie zaviesť pre jeho úspešné fungovanie. Na uvedené zareagoval člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb 
a s uvedeným vyjadril súhlas. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a požiadal kolegov z kancelárie 
FNPŠ, aby na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ prišlo s nejakým harmonogramom tvorby v rámci regulácie k novej 
infraštruktúrnej výzve tzv. „INFRA 4“, čo a dokedy by bolo potrebné, aby sme predvídateľnejšie vedeli, čo chceme 
a dokedy urobiť s prihliadnutím na schválenie štátneho rozpočtu a volieb, a teda vytvoriť plán. Následne ešte 
poďakoval opäť kolegom z kancelárie FNPŠ, ktorých predtým nespomenul, a to projektovej-finančnej manažérke 
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kancelárie FNPŠ p. Janke Legínovej, kolegom z právneho oddelenia kancelárie FNPŠ, office manažérke 
kancelárie FNPŠ p. Renáte Droppovej a hlavne ekonómovi kancelárie FNPŠ p. Jozefovi Tvrdoňovi.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto ďalšej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
8. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a informoval, že z hľadiska organizácie veľmi pekne 
poďakoval za ústretovosť, a pokračoval, že veci sa dynamicky menia ohľadom rokovania, ktoré mali naposledy aj 
vzhľadom na predkladané uznesenie vlády SR. Pred zasadnutím SR FNPŠ absolvoval pracovné stretnutie 
s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR 
p. Peter Dedík ho informoval o aktuálnych veciach v rámci MŠVVŠ SR a poďakoval aj všetkým členom SR FNPŠ, 
ktorí si našli čas na včerajšie neformálne stretnutie, kde si spoločne prešli všetky veci týkajúce sa ŠINV. Následne 
požiadal o prvotnú vstupnú informáciu od projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava 
Jenčuša, ktorý by mal informovať aký je aktuálny stav, koľko finančných prostriedkov Fond na podporu športu 
poslal prijímateľom a aké zmluvy o príspevku má uzatvorené, resp. aké návrhy boli rozoslané. Následne požiadal 
predsedu DR FNPŠ a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, aby viac povedal o tom 
akým spôsobom sa vyvíja bod predložený na rokovanie vlády SR. Po rozsiahlejšom úvode odovzdal slovo 
spracovateľovi materiálu k tomuto bodu, a to projektovému manažérovi pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi 
Jenčušovi, ktorý informoval členov SR FNPŠ o aktuálnom stave projektov ŠINV. Ten uviedol, že komplexný 
materiál k tomuto bodu programu bol členom SR FNPŠ predložený v rámci podkladov k zasadnutiu SR FNPŠ.  

Do programu ŠINV bolo schválených 10 projektov, ich tabuľkový prehľad mohli členovia SR FNPŠ vidieť v prílohe. 
V rámci predloženého materiálu bol uvedený stručný prehľad o stave jednotlivých projektov aj s odporúčaním 
ďalšieho postupu. V druhej časti je informácia o nových žiadostiach, ktoré boli do kancelárie fondu doručené. 

1. Prestavba MKP na Národné olympijské centrum (TEHO Košice) – príspevok 8.340.148,06 €  
Projekt bol schválený vládou SR na zasadnutí 26.07.2023 uznesením č. 380/2023 a následne bolo 
žiadateľovi zaslané rozhodnutie o pridelení príspevku po posúdení z hľadiska štátnej pomoci. 
Podľa aktuálnych informácií stavenisko bolo predané dodávateľovi a rekonštrukcia sa týmto začala. Fond 
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na podporu športu spolu so žiadateľom pripravuje žiadosť na posúdenie štátnej pomoci ad hoc. Projekt 
by mal byt ̌ čiastočne realizovaný do 31.12.2023 – odhadom do výšky 4 mil. €. 

2. Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby 
energie a médií (Košická aréna) – príspevok 5.000.000,- €   
Žiadateľ vypracoval štúdiu uskutočniteľnosti, ktorá bola predložená na hodnotenie z hľadiska hodnoty 
za peniaze. Hodnotenie je v podkladoch pre správnu radu. Preto v tomto projekte navrhujeme pristúpiť 
ku schváleniu príspevku a posúdeniu z hľadiska štátnej pomoci. Projekt má potenciál vyúčtovať časť 
prostriedkov do konca roka 2023 – odhadom do výšky 1 mil. €. 

3. Výstavba multifunkčnej športovej haly (ARÉNA DSZ a.s.) – príspevok 5.000.000,- €   
Žiadateľ vypracoval a predložil štúdiu uskutočniteľnosti. Aj v tomto prípade navrhujeme postupovať 
štandardne a predložiť štúdiu na posúdenie z hľadiska hodnoty za peniaze. 

4. Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) – príspevok 4.999.999,- €   
Žiadateľ ukončil verejné obstarávanie, podpísal zmluvu o dielo a v tomto období začne výstavba. 
V kancelárii sa spracúva zmluva o poskytnutí príspevku, ktorá bude zaslaná žiadateľovi na podpis. 
Následne budú poukázané prostriedky na projekt. Očakávame, že väčšina prostriedkov bude vyúčtovaná 
v roku 2023. 

5. Výstavba štadióna Futbal Tatran Aréna v Prešove (Futbal Tatran Aréna, s.r.o.) – príspevok 
4.828.236,96 €   
Realizácia projektu začala. V kancelárii bola spracovaná zmluva o poskytnutí príspevku, ktorá bola 
zaslaná žiadateľovi. K podpísaniu zmluvy a poukázaniu prostriedkov dôjde v najbližšom čase. Prostriedky 
budú využité do 31.12.2023. 

6. Obnova kritickej infraštruktúry Zimného štadióna Ondreja Nepelu (Hlavné mesto Bratislava) – 
príspevok 983.350,- €  
V najbližšom čase bude spracovaná žiadosť na posúdenie z hľadiska štátnej pomoci.  

7. Modernizácia plavárne Pasienky (Hlavné mesto Bratislava) – príspevok 981.015,18 €   
V najbližšom čase bude spracovaná žiadosť na posúdenie z hľadiska štátnej pomoci.  

8. Výstavby viacúčelovej športovej haly – univerzitné športové centrum pri EUBA (Ekonomická 
univerzita) – príspevok 970.000,- €   
Projekt pozostáva z dvoch častí – dofinancovanie stavebných prác a vybavenie športovej haly. 
Obstarávanie vybavenia prebieha v súčasnosti a zmluva bude s prijímateľom podpísaná až po skončení 
procesu obstarávania. Prostriedky budú využité do 31.12.2023.  

9. Rekonštrukcia NTC po 20. rokoch (Národné tenisové centrum, a.s.) – príspevok 807.650,40 € 
Žiadateľ ukončil proces verejného obstarávania a doručil fondu žiadosť, aby o úsporu z procesu 
obstarávania bolo znížené spolufinancovanie žiadateľa. Predpokladaná hodnota projektu bola 1.009.563,- 
€ a v procese obstarania klesla na 877.415,74 €. Pôvodné spolufinancovanie bolo navrhnuté vo výške 
20 % (201.912,60 €) a nové navrhované spolufinancovanie je vo výške 7,95 % (69.765,34 €). Výška 
príspevku by sa nemenila. Žiadosť spoločnosti NTC, a.s. je v podkladoch k rokovaniu SR. Prostriedky 
budú využité do 31.12.2023.  

10. Modernizácia NBC Osrblie (Slovenský zväz biatlonu) – príspevok 615.442,44 €   
Projekt pozostáva zo 4 častí pričom v troch častiach bol ukončený proces obstarávania. Na tieto časti bola 
so žiadateľom uzatvorená zmluva o poskytnutí príspevku a prostriedky by mali byť poukázané do konania 
správnej rady. Zmluva na zvyšnú časť príspevku bude uzatvorená po ukončení procesu VO a celý projekt 
má byť zrealizovaný do 31.12.2023.  

Na financovanie z prostriedkov ŠINV sme doteraz odsúhlasili projekty v celkovej hodnote 32.525.842 €, pričom 
zdroje vyčlenené uznesením vlády SR sú vo výške 32.700.000 €. Zostatok na rozhodnutie je vo výške 174.158 €. 
Situáciu naviac komplikuje aj fakt, že v roku 2023 je potrebné vyúčtovať 25.700.000 € pričom k 22.08.2023 ešte 
nebolo žiadateľom poskytnuté ani 1 €. Zvyšných 7.000.000,- € je potrebné vyúčtovať do 31.12.2024. Preto 
navrhujeme žiadosti, ktoré prišli na Fond na podporu športu zaregistrovať, vziať na vedomie a zaradiť do zásobníka 
projektov ŠINV, ale akékoľvek ďalšie procesné kroky podniknúť až po zvážení stratégie budúceho financovania 
športovej infraštruktúry národného významu.  
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za poskytnuté informácie a následne odovzdal predsedovi DR 
FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie športu ministerstva MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, ktorý členov informoval 
o stave predloženého návrhu na zmenu uznesenia k ŠINV a jeho predloženie na vládu SR. Predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu ministerstva MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že materiál bol predložený 
na vládu SR a vzhľadom na nesúhlasné stanovisko Ministerstva financií Slovenskej republiky (ďalej len „MF SR“) 
bolo rokovanie na vláde SR prerušené. Následne prebehli rokovania k tomuto bodu, kde bol prednesený pracovný 
návrh vrátiť iba časť finančných prostriedkov, ale to sa vyrokovať nepodarilo. Na základe tohto MŠVVŠ SR 
požiadalo o stiahnutie predmetného materiálu. Vzhľadom na to, však prebehlo rokovanie, došlo k dohode medzi 
prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom, predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom a rozpočtármi MŠVVŠ 
SR, aby sa časť finančných prostriedkov z uznesenia vlády SR rozšírila z hľadiska účelu použitia, a to zo ŠINV aj 
na všeobecnú športovú infraštruktúru. Následne by došlo k uzatvoreniu dodatku k zmluve, ktorú uzatvoril Fond 
na podporu športu s MŠVVŠ SR, čím by 25,7 mil. EUR, ktoré sa majú použiť do konca tohto roka na podporu 
projektov ŠINV, sa 15,7 mil. EUR použilo na projekty ŠINV a 10 mil. EUR by sa použilo na všeobecnú športovú 
infraštruktúru podporenú v rámci vyhlásených výziev, čím by došlo k ušetreniu bežných výdavkov vyčlenených 
v rámci alokácie na výzvu a mohli by sa použiť aj na projekty ŠINV alebo všeobecnej športovej infraštruktúry 
v ďalších rokoch. MŠVVŠ SR komunikoval návrh úpravy uznesenia vlády SR, čo je aktuálne trochu zložitejšie, 
vzhľadom na schválenie celého materiálu. Ak všetko prebehne bez nejakých problémov predpokladá, že by sa to 
mohlo predložiť na septembrové rokovanie vlády SR a prípadne aj schváliť. K tomuto návrhu úpravy by filozoficky 
nemali byť výhrady zo strany MF SR, keďže na rokovaní vlády SR bolo odporúčané finančné prostriedky použiť.  
 
O slovo požiadal opäť projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a doplnil, že medzi 
zasadnutiami SR FNPŠ boli doručené nové žiadosti na zaradenie do projektov ŠINV, a to:  

- MŠK Žilina, a.s. – žiadosť o príspevok na projekt zlepšenia a rozšírenia športovej infraštruktúry MŠK Žilina 
aj v súvislosti s prípravou na futbalové ME U21 2025 vo výške 4.400.000,- EUR. Žiadosť je v podkladoch 
na rokovanie SR.  

- AS Trenčín, a.s. – žiadosť o príspevok na projekt dostavby futbalového štadióna AS Trenčín aj v súvislosti 
s prípravou na futbalové ME U21 2025 vo výške 3.500.000,- EUR. Žiadosť je v podkladoch na rokovanie 
SR.  

- Zväz slovenského lyžovania – žiadosť o príspevok na projekt Tréningové centrá mládeže v lyžiarskych 
športoch vo výške 5.000.000,- EUR. Žiadosť je v podkladoch na rokovanie SR.  

- Slovenský zväz pozemného hokeja – žiadosť o príspevok na projekt rekonštrukcie Národného štadióna 
Ing. Pavla Rosu vo výške 980.000,- EUR. Žiadosť je v podkladoch na rokovanie SR. 

 
Stále ešte kancelária FNPŠ eviduje 2 žiadosti na podporu v rámci projektov ŠINV, a to mesto Skalica (Výstavba 
Multifunkčnej športovej haly) vo výške 5.000.000,- EUR a Slovenský zväz orientačných športov vo výške 180.000,- 
EUR. 
 
O slovo k tomuto bodu požiadal člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a opýtal sa predsedu DR FNPŠ a generálneho 
riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, či v rámci MŠVVŠ SR majú prepoložkovanie upravené a či to 
už majú predrokované aj s vládou SR. Na uvedené odpovedal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu ministerstva MŠVVŠ SR p. Peter Dedík s tým, že áno.  
 
Následne si slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a k tejto veci doplnil, že za neho, ak je to možné bolo 
by dobré disponovať rozhodnutím už na plánovanom zasadnutí vlády SR dňa 13.09.2023, keďže pôvodne chceli 
mať rozhodnutie ešte vo februári 2023, potom to na vládu SR malo byť predložené 12.07.2023 a nakoniec to bolo 
zaradené do rokovania vlády SR až dňa 26.07.2023. Rozumie, že to predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie 
športu ministerstva MŠVVŠ SR p. Peter Dedík nevie ovplyvniť, avšak ak by to bolo možné bolo by to najlepšie, aby 
sa to stále neposúvalo. Ďalej pokračoval a uviedol, že Bod je prerušený, a preto si myslí, že by sa tam malo vložiť 
nové znenie, ktoré len hovorí o tom, čo je uvedené v návrhu uznesenia. Druhou témou je, že sa typ finančných 
prostriedkov (kapitálové výdavky) nemenia, iba sa mení účel ich použitia a rozšíri sa. Za daných okolností to nemá 
dopad na štátny rozpočet a vychádza z toho, aby sa zmysluplne, účelne a hospodárne použili finančné prostriedky, 
keďže veľké projekty ŠINV od Národného streleckého centra až po Zemník pripravené bohužiaľ nie sú a nie vinou 
Fondu na podporu športu, o čom sa spoločne bavili aj na pracovnom stretnutí s prezidentom SOŠV p. Antonom 
Siekelom. Následne technicky spresnil informáciu, ktorú poskytol projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš. Uviedol, že je rád za uzatvorenie zmluvy o príspevku pre ŠINV s Národným biatlonovým 
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centrom vo vzťahu k projektu modernizácie Osrblia, potom ako im Fond na podporu športu pomohol poskytnutím 
príspevku vo výške 100.000,- EUR minulý rok. Žiadateľ mal reálne 3 zo 4 verejných obstarávaní ukončených, keďže 
naposledy neboli všetky informácie úplne presné. Ďalej bol zo strany kancelárie FNPŠ doručený prijímateľovi 
Futbal Tatran Aréna, s.r.o. návrh zmluvy o príspevku na projekt ŠINV a po dohode s konateľom spoločnosti by 
mala byť zmluva uzatvorená do konca augusta 2023 s tým, že by mali byť následne poskytnuté finančné prostriedky 
s termínom použitia do 31.12.2023. Vo vzťahu k ďalším projektom ŠINV uviedol, že absolvoval rokovanie 
s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim a rektorom Ekonomickej univerzity v Bratislave, kde mali v rámci 
tohto aj prehliadku rozostavanej športovej haly. Znova potvrdil, že tak ako v prípade Osrblia alebo Prešova aj 
v prípade Ekonomickej univerzity Fond na podporu športu rieši problém z minulosti, ktorý nespôsobil. Na projekte 
prebiehajú stavebné práce, čiže druhá časť verejného obstarávania by mala byť ukončená v septembri, najneskôr 
začiatkom októbra 2023, čiže v tom čase sa predpokladá aj uzatvorenie zmluvy o príspevku. V prípade projektu 
Športové centrum UNIZA (Žilinská univerzita) prebehlo ešte včera aktuálne rokovanie s prorektorom univerzity. 
Projekt je imanentnou súčasťou školskej športovej infraštruktúry, a tak by sa naň nemali vzťahovať pravidlá štátnej 
pomoci v zmysle zákona a nariadenia. Ďalej sa krátko vyjadril aj k ostatným projektom ŠINV, a to k stavu projektov 
Mestskej krytej plavárne na NOC v Košiciach, Národného tenisového centra v Bratislave, Zimného štadióna 
Ondreja Nepelu v Bratislave a Mestskej krytej plavárne Pasienky v Bratislave. Následne požiadal všetkých 
prítomných členov SR FNPŠ, aby si spoločne prešli všetky návrhy uznesení, ktoré pripravil a predložil na 
zasadnutie k tomuto bodu programu na základe aj predchádzajúceho rokovania s členmi SR FNPŠ. Každý návrh 
uznesenia sa bude schvaľovať samostatne. Po rokovaní s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom vníma projekt 
obnovy a modernizácie Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby energie a médií 
ako prioritu SOŠV, ale zároveň to vníma aj ako prioritu pre slovenský šport, pretože tá hala sa musí stať energeticky 
efektívnejšou v rámci prevádzky, keďže by mohlo prísť k jeho uzatvoreniu. Zároveň s tým súvisí aj projekt 
„Výstavby mestskej krytej plavárne“ v Lučenci, o ktorej sa spoločne rozprávali. Fond na podporu športu sa snažil 
vždy pomôcť, a predkladaný návrh je jediným spôsobom ako zabrániť tomu, že významná investícia pre okresné 
mesto nevyjde na zmar. Ďalším takýmto projektom je aj projekt prijímateľa X-Bionic Sphere. V prípade projektu 
výstavby športovej haly v Dunajskej Strede vyzdvihol promptnosť a pracovitosť žiadateľa na projekte. Po vzájomnej 
komunikácii sa dohodli, že v zmysle odporúčania Útvaru hodnoty za peniaze MF SR o predkladaní projektov 
pred začatím verejného obstarávania, aby bolo možné zapracovať ich pripomienky, predložia projekt pred touto 
fázou procesu výstavby. Vyjadril sa aj k projektu „Výstavby multifunkčnej športovej haly“ v Skalici a požiadal 
na základe včerajších diskusií člena SR FNPŠ p. Miroslava Laža ako zástupcu SZĽH a členov SR FNPŠ - 
zástupcov SOŠV, aby vytvorili spoločne platformu na rokovanie s novou primátorkou mesta Skalica spolu 
so štatutárnym zástupcom Slovenskej volejbalovej federácie (ďalej len „SVF“) ako členom výkonného výboru 
SOŠV (ďalej len „VV SOŠV“) tak, aby ideálne prišlo k dohode na umiestnenie potenciálnej novej multifunkčnej 
športovej haly a novej ľadovej plochy, ktorá nemôže byť mimo tohto celého areálu zimného štadióna z dôvodu 
technológie chladenia, a tým pádom sa posunie celá vec vpred. Na záver tejto časti sa vyjadril aj k návrhu uznesení 
s dôvetkom o zaradení projektov do zásobníka projektov ŠINV a pre upresnenie celej problematiky pre žiadateľov 
uviedol, že zaradenie do zásobníka projektov ŠINV negarantuje poskytnutie finančných prostriedkov, avšak vytvára 
predpoklad, že ak prídu ďalšie finančné prostriedky, aby boli projekty pripravené na prípadné okamžité čerpanie. 
Na uvedené zareagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a uviedol, že SOŠV bude mať začiatkom 
septembra 2023 zasadnutie VV SOŠV, kde bude informovať o aktualitách z prostredia Fondu na podporu športu. 
Dvaja členovia VV SOŠV sú prezident SZĽH a prezident SVF a požiadal člena SR FNPŠ p. Miroslava Laža ako 
zástupcu SZĽH, aby informoval o tejto veci prezidenta SZĽH p. Miroslava Šatana a budú v rámci rokovania 
diskutovať aj o tomto tak, aby došlo k zhode. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan upriamil pozornosť na nadchádzajúce body s tým, že pre účely 
organizácie Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov vo futbale v roku 2025 na Slovensku sú kľúčové a uviedol 
pre členov SR FNPŠ, ktorí sa stali členmi SR FNPŠ až v roku 2023, že Fond na podporu športu bol oslovený a 
hoci v časovej tiesni, SR FNPŠ prijala podporné uznesenie. Ide o dôležitú vec a SR FNPŠ ju tak vníma. Zároveň 
má za cieľ posunúť ďalšie veci vpred, avšak najskôr treba vyriešiť veci, ktoré prišli skôr a vo vzťahu k Majstrovstvám 
Európy hráčov do 21 rokov vo futbale v roku 2025 na Slovensku sa veľa vecí rozhodne po návšteve zástupcov 
UEFA na Slovensku a mnohé ďalšie veci sa rozhodnú po 30.09.2023, pretože ide o národný športový projekt. Bude 
veľmi dôležité, aby sa vytvoril systémový spôsob ako sa projekt zrealizuje. Uvedeným zároveň ozrejmil, prečo je 
návrh dvoch bodov uznesenia týkajúcich sa výmeny trávnatého povrchu aj pre účely Majstrovstiev Európy hráčov 
do 21 rokov vo futbale v roku 2025 na Slovensku formulovaný tak, ako bol členom SR FNPŠ predložený. Vo vzťahu 
k návrhu uznesení uvedených a spomenutých 2 akčných plánov bude rád, keď po parlamentných voľbách 
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30.09.2023 bude zrejmé, v akom sú stave a kto je za to zodpovedný. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa 
opýtal na názor aj člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka, ktorý sa vyjadril, že by bol rád, keby tieto dotknuté 
štadióny/projekty boli zaradené do ŠINV už teraz, ale chápe a rešpektuje vzájomnú dohodu, ktorá vyplynula 
z predchádzajúcich rokovaní. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to odvetil, že to neznamená nezaradenie 
projektov do ŠINV, ale je to skôr o tom, že pôvodná dohoda bola smerovaná k diskusii, ktorú aj člen SR FNPŠ 
p. Lukáš Pitek vyvolal. Uskutočnilo sa k tomu rokovanie v sídle Fondu na podporu športu aj za účasti podpredsedu 
SR FNPŠ p. Gábora Asványiho a primátora mesta Trenčín p. Richarda Rybníčka, na ktorom témou bola diskusia 
o spomínanej výmene umelej trávy. Žiadosti, ktoré prišli vo vzťahu k výmenám trávnatých povrchov, boli širšie 
a smerovali aj k prípadným ďalším investíciám.  
 
Následne si slovo opäť vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a ďalším bodom, ku ktorému bude potrebné 
prijať uznesenie SR FNPŠ, bola žiadosť Slovenského zväzu pozemného hokeja. Jeho samého prekvapili 
informácie o ukončení verejného obstarávania a pripravenosti realizovať predmetný projekt. Má za to, že k projektu 
je nutná širšia dohoda so Slovenskou lakrosovou federáciou, so športovými klubmi, školou, pretože využívanie 
športoviska je úplne kľúčové a zároveň dodal, že spolufinancovanie nebolo žiadnym spôsobom spomínané. 
V tomto kontexte spomenul aj žiadosť Zväzu slovenského lyžovania, že jeho predstavitelia, ktorí na zasadnutí SR 
FNPŠ boli účastní a mali skvelú prezentáciu, môžu pokojne prísť aj prípadne na ďalšie zasadnutie SR FNPŠ 
v októbri kam sa projekt posunul. Zároveň opäť dodal, že uvedené súvisí so spomínanými akčnými plánmi. 
Na záver po všetkom, čo odznelo a pre zvukový záznam predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan rozhodol, že bude 
čítať celé znenia jednotlivých predložených návrhov uznesení a členovia SR FNPŠ budú o nich hlasovať postupne.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš sa prihlásil o slovo a podotkol, že k uvedenému 
bodu rokovania boli už skôr navrhnuté a pripravené návrhy uznesení, ktoré boli doručené členom SR FNPŠ v rámci 
podkladov k zasadnutiu. Z toho niektoré obsahy sú zahrnuté aj v nových predložených návrhoch uznesení 
vypracovaných po vzájomnom stretnutí členov SR FNPŠ, a tak predniesol návrh, či by nebolo vhodné si najskôr 
prejsť pôvodne navrhnuté uznesenia a následne tomu prispôsobiť návrhy nových. V nadväznosti na to predseda 
SR FNPŠ odpovedal, že pôvodne navrhnuté uznesenia boli vypracované a posielali sa v čase, keď ešte neprebehlo 
diskusia pred konaním zasadnutia SR FNPŠ s členmi SR FNPŠ. Z uvedeného dôvodu budú členovia SR FNPŠ 
hlasovať už iba o nových návrhoch uznesení, ktoré vychádzajú z prijatých záverov stretnutia.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu a o každom bode návrhu uznesenia 
individuálne. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu: 

- berie na vedomie informácie o aktuálnom stave bodu rokovania vlády SR zo dňa 26.7.2023 (bod 
UV_26818/2023 s názvom „Návrh na zmenu uznesenia vlády SR k financovaniu športovej 
infraštruktúry národného významu prostredníctvom Fondu na podporu športu v súvislosti 
s realokáciou zdrojov na budúce obdobie“, ktorý do 24.8.2023 nebol schválený a rokovanie o ňom 
je stále prerušené;  

- berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej infraštruktúry národného 
významu na rok 2023; 

- vyzýva na základe vyššie uvedeného všetkých dotknutých, aby vyvinuli maximálne možné úsilie 
pre úspešnú realizáciu projektov financovaných zo zdrojov uznesenia vlády SR č. 625 z 18. 
decembra 2019 v znení jeho zmien;  

 
Hlasovanie o návrhu: 
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Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia, ktorý sa týkal projektu „Obnova a modernizácia Steel arény 
so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby energie a médií“, bol prednesený potenciálny 
konflikt záujmov, a to v prípade členov SR FNPŠ pp. Gábora Asványiho, Jozefa Krnáča a Patrika Hrbeka, ktorí boli 
vylúčení z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti 
Útvaru hodnoty za peniaze MF SR zo dňa 15.07.2023 schvaľuje podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde 
poskytnutie príspevku pre žiadateľa Košická aréna na projekt podpory športu „Obnova a modernizácia 
Steel arény so zameraním na optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby energie a médií“ ako športovej 
infraštruktúre národného významu vo výške 5.000.000 EUR z príspevku do fondu v zmysle § 22 zákona 
o fonde a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení všetkých potrebných podkladov vrátane stanoviska k štátnej pomoci ad hoc podľa § 8 ods. 2 
zákona č. 358/2015 Z. z. o úprave niektorých vzťahov v oblasti štátnej pomoci a minimálnej pomoci 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 3 (Asványi, Krnáč, Hrbek) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
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3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje už v rámci výzvy č.2020-001 podporený projekt mesta 
Lučenec, ktorého predmetom je už prebiehajúca výstavba novej plavárne, v zmysle spoločného zámeru 
mesta Lučenec a Slovenskej plaveckej federácie na jeho budúcom využívaní na prípravu športových 
reprezentantov v zmysle § 3, písm. p) zákona o športe za športovú infraštruktúru národného významu, 
ktorá bude preto financovaná zo zdrojov uznesenia vlády SR č. 625 z 18. decembra 2019 v znení jeho zmien. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Olympijské tréningové centrum X-bionic® sphere 
(XBS) v Šamoríne v zmysle § 3, písm. p) zákona o športe za športovú infraštruktúru národného významu a 
v rámci výzvy č.2020-001 už podporený projekt X-BIONIC® SPHERE a.s. ako jeho imanentná súčasť bude 
preto financovaná zo zdrojov uznesenia vlády SR č. 625 z 18. decembra 2019 v znení jeho zmien. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
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5. Správna rada Fondu na podporu športu na základe bodu 8 uznesenia č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 
08.06.2023 berie na vedomie od ARÉNA DSZ, a.s. ako žiadateľa príspevku na projekt výstavby novej ŠINV 
– „Výstavba Multifunkčnej športovej haly v Dunajskej Strede“ fondu dňa 22.08.2023  doručenú štúdiu 
uskutočniteľnosti a schvaľuje jej predloženie Útvaru hodnoty za peniaze MF SR podľa § 15a ods. 3 zákona 
o fonde.  

Žiadateľovi ARÉNA DSZ, a.s. v súlade s opakovanými stanoviskami Útvaru hodnoty za peniaze MF SR 
odporúča, aby procesy verejného obstarávania vo vzťahu k projektu začal až po doručení a zapracovaní 
prípadných pripomienok k projektu od Útvaru hodnoty za peniaze MF SR; toto uznesenie nie je a nemôže 
byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny príspevok na daný projekt.  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

6. Správna rada Fondu na podporu športu na základe bodu 9 uznesenia č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 
08.06.2023 opätovne prerokovala zaradenie projektu „Výstavba Multifunkčnej športovej haly v Skalici“ 
do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu.  

Pre stále pretrvávajúce otázky z pohľadu možnej kolízie záujmu volejbalu resp. širšie tzv. palubovkových 
športov a ľadového hokeja, odporúča mestu Skalica, SVF a SZĽH ďalej rokovať s cieľom nájsť možnú 
spoločnú dohodu na umiestnení a financovaní projektov novej haly a prípadnej novej ľadovej plochy pri už 
existujúcom zimnom štadióne tak, aby umožňovali ich budúcu koexistenciu; toto uznesenie nie je 
a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny príspevok na daný projekt.  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie fondu doručenú žiadosť MŠK Žilina a.s. 
z 15.8.2023 a Slovenského futbalového zväzu z 23.8.2023 v kontexte dňa 20.10.2022 prijatého uznesenia 
č. 5/7/2022 FnPŠ k organizácii 25. Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov vo futbale v roku 2025 
na Slovensku plánovanej i na tomto štadióne.  

V dôsledku rozhodnutia VV SFZ zo dňa 4.10.2022, ktorým VV SFZ ukladá povinnosť klubom najvyššej 
slovenskej súťaže vo futbale, ktoré svoje domáce súťažné zápasy nehrajú na prírodnej alebo hybridnej 
hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela 
odporúča MŠK Žilina a.s. a SFZ po voľbách do NR SR organizovaných dňa 30.9.2023 a po v najbližších 
týždňoch plánovanej obhliadke štadióne zástupcami UEFA v zmysle následných písomných záverov 
spoločne rokovať s Vládou SR s cieľom nájsť možnú spoločnú dohodu na financovaní projektu resp. širšie 
celých Majstrovstiev Európy vzhľadom na Koncepciu športu 2022-2026 schválenej vládou SR uznesením 
č. 165/2022 dňa 09.03.2022. 

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych 
a školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie 
nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť , aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán 
vrátane priorizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady 
Slovenskej Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle 
§15a konkrétny príspevok na daný projekt. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

8. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie fondu doručenú žiadosť AS Trenčín, a.s. 
z 17.8.2023 a Slovenského futbalového zväzu z 23.8.2023 v kontexte dňa 20.10.2022 prijatého uznesenia č. 
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5/7/2022 FnPŠ k plánovanej organizácie 25. Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov vo futbale v roku 2025 
na Slovensku i na tomto štadióne.  

V dôsledku rozhodnutia VV SFZ zo dňa 4.10.2022, ktorým VV SFZ ukladá povinnosť klubom najvyššej 
slovenskej súťaže vo futbale, ktoré svoje domáce súťažné zápasy nehrajú na prírodnej alebo hybridnej 
hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela 
odporúča AS Trenčín, a.s. a SFZ po voľbách do NR SR organizovaných dňa 30.9.2023 a po v najbližších 
týždňoch plánovanej obhliadke štadióne zástupcami UEFA v zmysle následných písomných záverov 
spoločne rokovať s Vládou SR s cieľom nájsť možnú spoločnú dohodu na financovaní projektu resp. širšie 
celých Majstrovstiev Európy vzhľadom na Koncepciu športu 2022-2026 schválenej vládou SR uznesením 
č. 165/2022 dňa 09.03.2022. 

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych 
a školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie 
nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť , aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán 
vrátane priorizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady 
Slovenskej Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle 
§15a konkrétny príspevok na daný projekt. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

9. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť Slovenského zväzu pozemného hokeja 
doručenú fondu dňa 26.7.2023 o poskytnutie príspevku na projekt rekonštrukciu Národného štadióna 
Ing. Pavla Rosu.  

Odporúča Slovenskému zväzu pozemného hokeja hľadať písomnú dohodu o participácii na projekte 
s ďalšími národnými športovými zväzmi a športovými klubmi tak, aby po voľbách do NR SR 
organizovaných dňa 30.9.2023 mohli rokovať s Vládou SR resp. Ministerstvom školstva, vedy, výskumu 
a športu SR s cieľom nájsť možnú spoločnú dohodu na realizácií tohto projektu vzhľadom na Koncepciu 
športu 2022-2026 schválenú vládou SR uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022.  
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Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych 
a školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie 
nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť , aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán 
vrátane priorizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady 
Slovenskej Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle 
§15a konkrétny príspevok na daný projekt.  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o ďalšom bode. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 8/6/2023 
 

10. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie fondu doručené podanie Zväzu slovenského 
lyžovania doručené fondu dňa 15.8.2023 “Projekt ZSL - Tréningové centrá mládeže v lyžiarskych športoch 
a Slovensku”.  

Odporúča Zväzu slovenského lyžovania projekt ho ďalej rozpracovávať pre účely jeho možného 
prerokovania v zmysle podania na zasadnutí správnej rady v októbri 2023 s cieľom po voľbách do NR SR 
organizovaných dňa 30.9.2023 rokovať s Vládou SR resp. Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu 
SR s cieľom nájsť možnú spoločnú dohodu na realizácií tohto projektu vzhľadom na Koncepciu športu 
2022-2026 schválenú vládou SR uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022.  

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych 
a školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie 
nasledujúcich 3 rokov - 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť, aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán 
vrátane priorizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady 
Slovenskej Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle 
§15a konkrétny príspevok na daný projekt.  

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
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Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

Po úspešnom zrealizovaní všetkých hlasovaní v rámci tohto bodu zasadnutia SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan všetkým členom SR FNPŠ poďakoval za hlasovanie veľmi dôležitých vecí a má za to, že je to 
ďalší prejav vzájomnej dôvery, aby sa posúvali projekty vpred. Na záver dodal, že stále je toho názoru, ak sa 
spoločne rozprávajú a diskutujú, tak vedia robiť dobré rozhodnutia. 
 
 
9. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
NA 2. POLROK ROKA 2023 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a uviedol, že návrh plánu zasadnutí bol 
predložený na prerokovanie na 40. zasadnutí správnej rady dňa 08.06.2023 s možnosťou na prípadné doplnenie 
alebo úpravu a uznesením č. 13/4/2023 SR FNPŠ ho správna rada vzala na vedomie s tým, že ho kancelária FNPŠ 
predloží na schválenie na najbližšie zasadnutie SR FNPŠ. Na 41. zasadnutí správnej rady dňa 30.06.2023 
po následnej krátkej diskusii dospeli členovia SR FNPŠ k tomu, že predložený návrh plánu zasadnutí správnej rady 
schválili s tým, že septembrový termín zasadnutia správnej rady je predbežný a bude sa o ňom ešte diskutovať. 
Na základe uvedeného je predložený na schválenie návrh plánu zasadnutí – v časti septembrový termín zasadnutia 
správnej rady. Návrh plánu je v priečinku v rámci tohto bodu rokovania.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol navštíviť mesto Žiar nad Hronom na otváranie novej 
mestskej plavárne, ktorú spolufinancoval Fond na podporu športu a spojiť to tak prípadne s výjazdovým zasadnutím 
SR FNPŠ. Najskôr si však musí overiť termín otvorenia u primátora mesta Žiar nad Hronom. Ako sám uviedol, 
nemali zatiaľ presný termín, overovala to predtým aj media officer kancelárie FNPŠ p. Lucia Antolová, ktorej pri tej 
príležitosti poďakoval za všetky perfektné výstupy na sociálnej sieti Facebook aj na webe Fondu na podporu športu 
vrátane komunikácie, ktorú zastrešuje. Medzičasom členom SR FNPŠ potvrdil od primátora Žiaru nad Hronom, že 
slávnostné otvorenie sa plánuje na piatok, avšak v tom čase sa organizuje konferencia „Šport a spoločnosť“ 
v Poprade. Po dohode s primátorom Žiaru nad Hronom, sa pokúsia otvorenie posunúť na poobedie, tak, aby tam 
stihli byť aj členovia SR FNPŠ, resp. cestou späť z konferencie „Šport a spoločnosť“.  
 
Medzi členmi SR FNPŠ ďalej prebehla krátka diskusia prítomných ohľadom septembrového termínu zasadnutia 
SR FNPŠ, ktorý nebol odsúhlasený. Na záver diskusie sa členovia SR FNPŠ zhodli na termíne, a to dňa 20.09.2023 
(streda) o 09:00 hod. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan prítomných predbežne informoval, čo by 
malo byť témou septembrového zasadnutia SR FNPŠ. Témou by mal byť najmä status a report o všetkých 
projektov ŠINV a informácia k stavu projektov v rámci výziev č. 2020/001, 2021/004 a 2022/002. Ideálne by bolo 
keby mali už aj informáciu kvôli dotknutému uzneseniu vlády SR a finančným prostriedkom pre Fond na podporu 
športu a k projektu mesta Piešťany. Zároveň má za to, že je potrebné zorganizovať s členom SR FNPŠ p. Michalom 
Varmusom stretnutie ohľadom Žilinskej univerzity a ich projektu z výzvy č. 2022/002, a tiež sa ďalej pomaly 
posúvať vpred kvôli ďalším veciam, ako napr. príprava návrhu výzvy tzv. „Infra 4“. Ďalej uviedol, že zmluva 
o príspevku na projekt ŠINV s Ekonomickou univerzitou v Bratislave by sa mala uzatvoriť v najbližšom období, a 
tak isto by bol rád, keby na plánovanom zasadnutí SR FNPŠ v septembri už mali veľmi jasný update ohľadom 
štátnej pomoci. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš dostal na túto problematiku 
pomoc, projekt Mestskej krytej plavárne v Košiciach ohľadom štátnej pomoci a prípravy podkladov zabezpečuje 
prijímateľom zazmluvnená externá advokátska kancelária. Na ostatné projekty ŠINV má k dispozícii 
spolupracovníka kancelárie FNPŠ p. Jakuba Homoľu. Záverom teda predseda SR FNPŠ. P. Ladislav Križan zhrnul, 
že septembrový termín zasadnutia SR FNPŠ je odsúhlasený a s prítomnými členmi SR FNPŠ sa dohodli, že ak by 
to bolo nutné, kvôli nejakému bodu, uskutoční sa prípadne aj formou online zasadnutia. A ešte raz poďakoval 
všetkým, ktorí prišli o deň skôr pred zasadnutím SR FNPŠ a diskutovali o témach, veľmi to pomohlo priebehu 
dnešného zasadnutia.  
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Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 9/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh plánu zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 2. polrok roka 2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
10. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš sa prihlásil k avizovanému návrhu na zmenu 
uznesenia č. 8/5/2023 SR FNPŠ z predchádzajúceho 41. zasadnutia SR FNPŠ dňa 30.06.2023. Následne slovo 
dostal právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian, ktorý zhrnul, že dotknutý návrh na zmenu uznesenia plánoval 
predniesť ešte v bode č. 4 programu tohto zasadnutia SR FNPŠ. Ďalej uviedol, že z dôvodu zmien niektorých 
návrhov uznesení v deň konania 41. zasadnutia SR FNPŠ,  tak uznesenie č. 8/5/2023 SR FNPŠ v bode 2, 4 až 14 
zo dňa 30.06.2023 obsahovalo chybu v písaní v znení „a predloženia potrebných podkladov o ukončení VO/VOS“, 
ktorú predmetné uznesenia obsahovať nemali. Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian prítomných informoval, 
že na základe článku 5 odsek 8 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ môže opravu chýb v písaní a iných zrejmých 
nesprávností v rozhodnutí SR FNPŠ môže vykonať predseda SR FNPŠ oznámením o oprave uznesenia alebo 
zápisu z rokovania SR FNPŠ. Vzhľadom na početnosť jednotlivých bodov uznesenia č. 8/5/2023 SR FNPŠ zo dňa 
30.06.2023, ktorých bude potrebné vykonať opravu chyby v písaní, navrhol prijať k uvedenej oprave jedno 
uznesenie, ktorého návrh znie: „Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie predsedu 
správnej rady Fondu na podporu športu o oprave chýb v písaní v uznesení č. 8/5/2023 v bode 2, 4 až 14 zo dňa 
30.06.2023 a vypúšťa slovné spojenie “a predloženia potrebných podkladov o ukončení VO/VOS”.  
 
Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že ani doteraz kancelária FNPŠ 
nečakala na ukončenie verejného obstarávania a vypustenie navrhovaného znenia uznesenia bude v súlade 
s doterajšími postupmi. Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian už len zhrnul, že vydanie rozhodnutia 
o poskytnutí príspevku na projekt podpory športu doteraz nikdy nepodmieňovali ukončeným verejným 
obstarávaním alebo verejnou obchodnou súťažou, pretože to sa vyžadovalo až pred samotným uzatvorením 
zmluvy o príspevku v rámci procesu a aktuálna navrhovaná úprava znenia uznesenia len technicky zosúladí proces 
s tým, ako to prebiehalo doteraz.  
 
Slova sa ujal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, ktorý uvítal navrhovaný postup, ktorý členovia SR FNPŠ 
vezmú na vedomie a s právnikom kancelárie FNPŠ p. Michalom Fabianom sa dohodli, že v zmysle prednesených 
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záverov upraví znenie zápisnice z 41. zasadnutia SR FNPŠ a distribuuje ju na pripomienkovanie tak, ako každú 
zápisnicu zasadnutia SR FNPŠ. 
 
O slovo požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi spolu s projektovým manažérom pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslavom Jenčušom k téme príprav návrhu výzvy tzv. „Infra 4“. Projektový manažér pre ŠINV 
kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš úvodom informoval, že vzhľadom na pokročilý čas, by sa mali už zahájiť 
prípravy novej výzvy tzv. „Infra 4“ a v krátkosti zrekapituloval práce a termíny, ktoré prebiehali po ukončení 
predkladania žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu a naďalej prebiehajú, aktuálne už 
zazmluvňovaním. Má za to, keďže snaha všetkých je, aby sa termíny a procesy posúvali na včasnejšie dátumy, že 
na najbližšom zasadnutí SR FNPŠ by mali mať členovia SR FNPŠ minimálne predstavu o tom, ako by mala nová 
výzva tzv. „Infra 4“ vyzerať a na nasledujúcom zasadnutí SR FNPŠ by ju už aj ideálne schválili na vyhlásenie, keď 
sa majú termíny posúvať. V nadväznosti na uvedené sa spýtal prítomných, či sú na to iné názory alebo to chcú 
takto, ako to bolo prednesené. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi doplnil, že Fond na podporu športu má 
dosť zabehnuté procesy, vie flexibilne vypísať novú výzvu tzv. „Infra 4“, ak sa na tom zhodnú členovia SR FNPŠ. 
Vždy, čo prechádza nejakou revíziou sú hodnotiace kritéria. Ako ďalej uviedol, Fond na podporu športu vie pracovať 
s tým, čo odborná komisia „Športová infraštruktúra“ odporučila do budúcna a navrhol, že by bolo dobre urobiť 
pracovnú skupinu, kde budú vybraní zamestnanci kancelárie FNPŠ a členovia SR FNPŠ, ktorí prejavia záujem, 
aby sme sa o tom minimálne pobavili, ako by mali hodnotiace kritériá fungovať v ďalšej výzve tzv. „Infra 4“. Zároveň 
by bolo podľa neho optimálne, keby si aj členovia SR FNPŠ za subjekty, ktoré reprezentujú, stiahli prípadne nejaké 
podnety, či majú špeciálne požiadavky, pretože posledná výzva č. 2022/002 bola o úprave v znižovaní 
spolufinancovania, ktoré malo motivovať viac subjektov aj v kontexte energetickej krízy a napätých rozpočtov 
a druhé kritérium, ktorému sa venovala zvlášť pozornosť bola energetická hospodárnosť. A za neho by bolo ideálne 
sa do ďalšieho zasadnutia SR FNPS stretnúť v pracovnej skupine aspoň dvakrát a začať kreovať hodnotiace 
kritériá, aby sme potom vedeli flexibilne novú výzvu tzv. „Infra 4“ vypísať. Následne na ďalšom zasadnutí si SR 
FNPŠ predbežne odsúhlasiť harmonogram dôležitých jednotlivých termínov a rovno dospieť aj k návrhu alokácie. 
V súvislosti s návrhmi na nadchádzajúce zasadnutie SR FNPŠ predniesol ešte návrh odbornej komisie „Športová 
infraštruktúra“ na rozhodnutie, či ísť naďalej konceptom všeobecnej výzvy alebo v zmysle návrhov a odporúčaní 
odbornej komisie „Športová infraštruktúra“, ísť tematickými výzvami kvôli lepšiemu formovaniu kritérií, pričom on 
osobne zatiaľ odporučil overený systém, ktorý máme a radšej špecifikovať a nastaviť kritériá podľa dobrej praxe.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa ujal slova a súhlasil a podporil navrhnuté, pretože vníma všeobecný 
súhlas, aby Fond na podporu športu novú výzvu tzv. „Infra 4“ vypísali skôr ako predchádzajúcu. Obrátil sa smerom 
k členovi SR FNPŠ p. Branislavovi Trégerovi, keďže vypísanie novej výzvy závisí aj od externých faktorov a opýtal 
sa ho v kontexte nadchádzajúcich parlamentných volieb, kvôli ktorým je teraz veľa premenných, či vníma, že môže 
byť menší počet samospráv, ktoré pôjdu do rozpočtového provizória. Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger na to 
odpovedal, že to bude záležať od toho, ako sa zadministruje 54 mil. EUR z balíka 108 mil. EUR, ktoré sú schválené 
v rozpočte, ako tzv. „covidové pôžičky“ v objeme 152 mil. EUR rozdistribuujú, pretože ak sa to spraví ako transfer, 
pôjde veľmi rýchlo, a tak percentá zadlženosti jednotlivých miest klesnú. Takýmto spôsobom si v rámci 
rozpočtovania budú môcť viac dovoliť. Podľa neho mestá nebudú mať asi taký problém, ale obce určite, najmä tie 
malé. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v nadväznosti na uvedené navrhol, aby sa na najbližšom zasadnutí 
schválil spomínaný harmonogram spolu s alokáciou. S tým ale súvisí aj to, aby projekty z predchádzajúcich výziev, 
ktoré sú už teraz nereálne zrealizovať, zrušili a zazmluvnené peniaze mali na účte kvôli plánovaniu alokácie. Bude 
vhodné prerokovať problémy z predchádzajúcej výzvy č. 2022/002, aby sa pobavili o tom vrátane termínov a 
harmonogramu. Všetkých členov SR FNPŠ vyzval, aby si dali vnútorný záväzok, aby nová výzva tzv. „Infra 4“ bola 
vypísaná skôr a hodnotiace kritériá boli ideálne schválené už spolu s výzvou.  
 
Záverom k tejto téme sa ešte podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uistil u predsedu SR FNPŠ p. Ladislava 
Križana, že môže zvolať pracovnú skupinu, vytvoriť zdieľanú správu a kto bude mať záujem, sa pridá a začnú 
na tom pracovať, pretože čim skôr začneme, tým lepšie. 
 
V rámci diskusným príspevkov požiadal o slovo požiadal predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a opäť vyzval na vypracovanie pravidiel na podávanie žiadostí v rámci projektov ŠINV, 
pretože to naďalej absentuje. Nie je zrejmý postup nielen pre potenciálnych žiadateľov. Subjekty nevedia aký je 
postup, preto posielajú žiadosti rôzne po inštitúciách a potom sa na SR FNPŠ až následne dohadujú ako v ktorom 
prípade postupovať. Za seba to vníma ako diskriminačné voči všetkým potenciálnym žiadateľom, ktorí o tom dnes 
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nevedia, kým ich niekto nenasmeruje. Podľa neho druhá, o to závažnejšia vec, sú významné podujatia v roku 2024 
a s poukazom na doručenú korešpondenciu MŠVVŠ SR, kde okrem Majstrovstiev sveta v atletike do 18 rokov 
v roku 2024, ktoré aj MŠVVŠ SR doručilo, že odporúča Fondu na podporu športu, aby to bolo podporené. 
Medzičasom prišla požiadavka na MŠVVŠ SR na organizáciu ďalšieho podujatia, a to Svetového pohára v lyžovaní 
v Jasnej vo výške 1 mil. EUR. Ide o požiadavku na financovanie podujatia podstatne vyššiu oproti 
predchádzajúcemu svetovému poháru, ktorý bol podporený sumou približne vo výške 50-tisíc EUR z rozpočtu 
MŠVVŠ SR. Sumu nad 1 mil. EUR neočakávali. Vzhľadom na výšku požadovanej sumy, to bude musieť MŠVVŠ 
SR pravdepodobne posunúť formou žiadosti na Fond na podporu športu. Prítomných ďalej informoval, že 
v priebehu roka mali na MŠVVŠ SR rokovania s SOŠV o tom, akým spôsobom vytvoriť metodiku na posudzovanie 
žiadostí na podporu takýchto významných podujatí acyklického charakteru, pretože tie cyklické podporujú 
z prostriedkov MŠVVŠ SR. Stále je to však ešte v nejakom procese a zatiaľ to nedokážu aplikovať na tieto 
2 podujatia. Následne je potrebné hľadať riešenie na posudzovanie predloženého rozpočtu a do najbližšieho 
zasadnutia SR FNPŠ sem predložiť žiadosť na spomenutý svetový pohár. 
 
O slovo opäť požiadal podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a navrhol vytvorenie pracovnej skupiny alebo 
odbornej komisie doplnenej o odborníkov aj mimo členov SR FNPŠ, ktorá by tieto žiadosti o podporu významných 
športových podujatí preverovala vrátane predložených návrhov rozpočtov, ktoré by oni prerokovali na odbornej 
úrovni a až následne by sa to predkladalo na SR FNPŠ, aby sa SR FNPŠ nemusela zaoberať s pripomienkovaním 
každého detailu rozpočtu. Vytvorená pracovná skupina by vedela s týmito žiadosťami dlhodobo pracovať. Ďalej 
doplnil, že by sa tomu mal už Fond na podporu športu začať systémovo venovať, keďže rok 2024 sa blíži. Túto 
myšlienku podporil aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu na MŠVVŠ SR p. Peter Dedík 
a  súhlasil s tým aj vzhľadom na to, že to nebudú malé sumy. A keď už mal slovo, tak prítomných informoval, že sa 
snažia komunikovať so žiadateľmi, a teda pošlú čo najskôr nielen žiadosť k svetovému poháru, ale aj v súvislosti 
s Majstrovstvami Európy vo futbale, pretože podľa informácií aj Slovenský futbalový zväz bude mať v roku 2024 
nejaké organizačné náklady, ktoré by chcel pokryť z príspevku Fondu na podporu športu. Informáciu doplnil aj člen 
SR FNPŠ p. Lukáš Pitek s tým, že ešte nie je úplne zrejmé, čo všetko bude v rámci toho nutné a potrebné 
financovať a v akej výške. Všetko to vyplynie zo záverov zástupcov UEFA k požiadavkám na organizáciu 
Majstrovstiev Európy do 21 rokov vo futbale.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa opäť ujal slova a informoval, že momentálne sa snažia hľadať riešenie 
v rámci úhrady ŠINV z bežných výdavkov, ktoré Fond na podporu športu dostáva každoročne v zmysle § 22 zákona 
o fonde. Ide o nové požiadavky na významné podujatia a pokiaľ nepríde k odsúhlaseniu nejakých „extra“ zdrojov 
do Fondu na podporu športu, tak alokácia na novú infraštruktúrnu výzvu tzv. „Infra 4“ bude nižšia a nebude sa dať 
počítať s tým, že alokácia presiahne 30 mil. EUR ako v posledných infraštruktúrnych výzvach. Uvedené bude mať 
dopad aj na počet odsúhlasených projektov a bude väčšia konkurencia medzi projektmi. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan zareagoval s tým, že na tom panuje zhoda, otvorili sa podľa neho dve ťažké témy 
a zosumarizoval pre ostatných, ktoré písomné žiadosti z MŠVVŠ SR sú doručené na rok 2024 na Fond na podporu 
športu, a to atletické podujatia, ktorých výdavky sa uskutočnia do konania podujatia. V kontexte avizovaného 
svetového pohára v lyžovaní sa vyjadril, že aj Fond na podporu športu potrebuje predvídateľne plánovať a dostávať 
žiadosti a informácie v predstihu, aby sa mohol realizovať finančný manažment Fondu na podporu športu. Na 
margo toho spomenul napríklad nadchádzajúce podujatie Majstrovstiev sveta v letnom biatlone v Osrblí, ktoré 
zachránil Fond na podporu športu dvomi rozhodnutiami SR FNPŠ, na jeseň a v tomto roku, ako aj v čase covidu 
vyhlásením dvoch výziev pre profesionálne športové kluby, prevádzkovateľov športovej infraštruktúry atď. Zároveň 
apeloval na všetkých, že Fond na podporu športu pomôže, ale má to svoje hranice, pretože to potrebuje 
predvídateľnosť. Inak to vyzerá akoby Fond na podporu športu tu nerobil nič, čo nie je pravda. Záverom sa ešte 
vyjadril k financovaniu významných podujatí, pretože musí byť zrejmé, ktorý subjekt presne čo hradí v rámci 
predloženej žiadosti o podporu významného podujatia, a aj preto by mali byť zastúpené rôzne subjekty pri vytváraní 
spomínanej pracovnej skupiny na hodnotenie žiadostí o podporu, vrátane samospráv, pretože ako príklad uviedol 
Majstrovstvá Európy v futbale v roku 2025, kde aj samotné samosprávy budú mať výdavky spojené s ich 
organizáciou, napr. mestská hromadná doprava zadarmo a podobne.  
 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi si vzal slovo a zhodnotil, že vníma pozitívne, pokiaľ Fond na podporu 
športu tieto procesné veci dotiahne, naplánuje prvé významné podujatie a úspešne by sa to celé zmanažovalo, 
Fond na podporu športu si tým buduje dôveru ako inštitúcia, ktorá dokáže financovať nielen športovú infraštruktúru, 
ale bude napĺňať aj ďalší účel podpory v zmysle zákona o fonde, a to podporu významných podujatí.  
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne zrekapituloval, ku ktorým významným podujatiam má Fond 
na podporu športu oficiálne doručenú žiadosť z MŠVVŠ SR a požiadal MŠVVŠ SR, o čo najskoršie zaslanie 
žiadosti k Svetovému poháru v lyžovaní v Jasnej a k podujatiu stolného tenisu, pretože mal informáciu, že majú 
mať podujatie v roku 2025, pretože písali aj Fondu na podporu športu. 
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a opýtal sa, ktorý subjekt požiadal o finančný príspevok 
vo vzťahu k svetovému poháru. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík 
odpovedal, že Zväz slovenského lyžovania. Na margo toho člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger len upozornil ako 
sa to cez iné subjekty financovalo v minulosti a dal do pozornosti, že bude potrebné pred poskytnutím príspevku 
na projekt, resp. v rámci analýzy zosumarizovať celú štátnu pomoc a všetky jej formy, ktorá tam bola. Veľmi dobre 
vedia organizátori, kde čo môžu získať a určite to nemyslí v zlom voči predmetnému významnému podujatiu. Myslí 
si však, že predložený návrh na príspevok na projekt je prestrelená vec. Medzi prítomnými sa viedla krátka diskusia 
o organizácii prípadného významného podujatia Svetového pohára v lyžovaní v Jasnej.  
 
Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška sa prihlásil o slovo a zhodnotil, že Fond na podporu športu má obmedzené zdroje 
a nie je zatiaľ žiadna koncepcia podpory významných podujatí. Svetový pohár je síce významné podujatie 
podľa zákona o športe, ale treba sa rozhodnúť, či chce Fond na podporu športu podporovať Majstrovstvá sveta 
a Majstrovstvá Európy alebo aj podujatia Svetového pohára, pretože keď sa otvorí podpora pre podujatia svetového 
pohára, tak budeme mať bublinu rôznych podujatí v rôznych športoch, ktorí budú žiadať príspevok na podujatia. 
Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík doplnil, že žiadatelia žiadajú 
v rôznych športoch už teraz. Každý rok sú MŠVVŠ SR doručených okolo 50 žiadostí, čo triedia. Toto podujatie 
svetového pohára vníma ako významné podujatie v top 10 športov, ktoré sa u nás neorganizujú každý rok. Keď to 
rozoberali aj na SOŠV, tak Svetový pohár v tomto má význam aj z pohľadu reprezentácie krajiny.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan následne opäť celé zhrnul a myslí si, že majú v tomto zhodu. Zadefinovali 
si problémy a za neho je dôležité dať všetkých dotknutých stakeholderov za jeden stôl. Svetový pohár je veľká 
téma, nemá na to však zatiaľ ešte silný názor a ani to zatiaľ nebolo predložené Fondu na podporu športu. Zároveň 
vyjadril súhlas aj s členom SR FNPŠ p. Ivanom Greguškom s tým, že zo zákona o fonde máme stanovené koľko 
môže Fond na podporu športu poskytnúť na tento účel. Následne dodal, aj smerom k predsedovi DR FNPŠ 
a generálnemu riaditeľovi sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi, že Fond na podporu športu čaká 
na neformálnu komunikáciu s PMÚ SR, aby sa posunuli k posudzovaniu projektov ŠINV z pohľadu štátnej pomoci 
ad hoc, keďže to bude teraz veľká téma. Vo vzťahu k týmto podujatiam dodal, že veľké športové infraštruktúry majú 
byť predložené na Útvar hodnoty za peniaze MF SR. V danom prípade momentálne nevie ako sa riešia takéto 
veľké podujatia, ale chce hľadať spôsob a pobaviť sa aj s MF SR ako sa na túto vec to pozerajú oni. Predseda DR 
FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík k tomu doplnil, že keď o tom rokovali aj s SOŠV, 
tak pri podujatiach, ktoré by mali takýto rozpočet blížiaci sa miliónu EUR, potrebujú urobiť štúdiu uskutočniteľnosti, 
lebo to sa len tak, posudzuje ťažko. 
 
Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška sa v rámci diskusných príspevkov ešte prihlásil k otázke Štatútu Fondu 
na podporu športu a jeho aktuálnemu stavu, na čo predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan krátko uviedol, že 
aktuálne sa podarilo veľa vecí posunúť ďalej a verí, že následne budeme posúvať mnohé ďalšie. 
 
O slovo požiadal aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Lažo a informoval sa, či by nebolo vhodné vypracovať 
analýzu/vyhodnotenie poskytnutých príspevkov na projekt podpory športu v rámci predchádzajúcich 
infraštruktúrnych výziev, a teda sumár odkedy funguje Fond na podporu športu, aké subjekty a aké športy získali 
príspevky, aby aj oni ako člen SR FNPŠ vedel odpovedať na prípadné otázky. Na uvedené reagoval projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a odpovedal, že k výzve č. 2020/001 a 2021/004 je 
na webovom sídle zverejnená súhrnná správa za každú výzvu samostatne a na správe k výzve č. 2022/002 sa 
aktuálne pracuje. Následne o tom medzi prítomnými prebehla krátka diskusia najmä o pripravenosti jednotlivých 
projektov. 
 
Na záver dostal slovo aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a požiadal členov SR FNPŠ, aby prispeli na zbierku 
špeciálneho športového vozíka pre tím svalových dystrofikov ako avizoval aj na stretnutí členov SR FNPŠ deň pred 
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ich zasadnutím. Uviedol, že jeden takýto športový vozík stojí cez 9-tisíc EUR a doposiaľ majú vyzbieraných už 
okolo 5-tisíc EUR. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/6/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu o oprave chýb v písaní v uznesení č. 8/5/2023 v bode 2, 4 až 14 zo dňa 30.06.2023 
a o vypustení slovného spojenia „a predloženia potrebných podkladov o ukončení VO/VOS“. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 
za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  
 
 
 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 

kancelárie FNPŠ 
 
 
 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 24. augusta 2023:  

 

Uznesenie č. 1/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 
správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 3/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 
medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu v rámci žiadosti č. 69 (mesto 
Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 
rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o schválenie zmeny prevádzkového modelu 
v rámci žiadosti č. 150 (obec Ivanka pri Dunaji) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a 
rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
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T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
č. 2021/004. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 7/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 
na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 
2022/002.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu: 

- berie na vedomie informácie o aktuálnom stave bodu rokovania vlády SR zo dňa 26.7.2023 (bod 
UV_26818/2023 s názvom “Návrh na zmenu uznesenia vlády SR k financovaniu športovej infraštruktúry 
národného významu prostredníctvom Fondu na podporu športu v súvislosti s realokáciou zdrojov 
na budúce obdobie”, ktorý do 24.8.2023 nebol schválený a rokovanie o ňom je stále prerušené;  

- berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektov športovej infraštruktúry národného významu 
na rok 2023; 

- vyzýva na základe vyššie uvedeného všetkých dotknutých, aby vyvinuli maximálne možné úsilie 
pre úspešnú realizáciu projektov financovaných zo zdrojov uznesenia vlády SR č. 625 z 18. decembra 
2019 v znení jeho zmien; 

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti Útvaru 
hodnoty za peniaze MF SR zo dňa 15.07.2023 schvaľuje podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde poskytnutie príspevku 
pre žiadateľa Košická aréna na projekt podpory športu „Obnova a modernizácia Steel arény so zameraním na 
optimalizáciu prevádzky z hľadiska spotreby energie a médií“ ako športovej infraštruktúre národného významu 
vo výške 5.000.000 EUR z príspevku do fondu v zmysle § 22 zákona o fonde a poveruje predsedu správnej rady 
Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov vrátane 
stanoviska k štátnej pomoci ad hoc podľa § 8 ods. 2 zákona č. 358/2015 Z. z. o úprave niektorých vzťahov v oblasti 
štátnej pomoci a minimálnej pomoci a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje už v rámci výzvy č.2020-001 podporený projekt mesta 
Lučenec, ktorého predmetom je už prebiehajúca výstavba novej plavárne, v zmysle spoločného zámeru mesta 
Lučenec a Slovenskej plaveckej federácie na jeho budúcom využívaní na prípravu športových reprezentantov 
v zmysle § 3, písm. p) zákona o športe za športovú infraštruktúru národného významu, ktorá bude preto 
financovaná zo zdrojov uznesenia vlády SR č. 625 z 18. decembra 2019 v znení jeho zmien. 
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4. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje Olympijské tréningové centrum X-bionic® sphere (XBS) 
v Šamoríne v zmysle § 3, písm. p) zákona o športe za športovú infraštruktúru národného významu a v rámci výzvy 
č.2020-001 už podporený projekt X-BIONIC® SPHERE a.s. ako jeho imanentná súčasť bude preto financovaná 
zo zdrojov uznesenia vlády SR č. 625 z 18. decembra 2019 v znení jeho zmien. 

5. Správna rada Fondu na podporu športu na základe bodu 8 uznesenia č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 
berie na vedomie od ARÉNA DSZ, a.s. ako žiadateľa príspevku na projekt výstavby novej ŠINV – „Výstavba 
Multifunkčnej športovej haly v Dunajskej Strede“ fondu dňa 22.08.2023  doručenú štúdiu uskutočniteľnosti a 
schvaľuje jej predloženie Útvaru hodnoty za peniaze MF SR podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde.  

Žiadateľovi ARÉNA DSZ, a.s. v súlade s opakovanými stanoviskami Útvaru hodnoty za peniaze MF SR odporúča, 
aby procesy verejného obstarávania vo vzťahu k projektu začal až po doručení a zapracovaní prípadných 
pripomienok k projektu od Útvaru hodnoty za peniaze MF SR; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované 
za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny príspevok na daný projekt.  

6. Správna rada Fondu na podporu športu na základe bodu 9 uznesenia č. 11/4/2023 SR FNPŠ zo dňa 08.06.2023 
opätovne prerokovala zaradenie projektu „Výstavba Multifunkčnej športovej haly v Skalici“ do zoznamu projektov 
športovej infraštruktúry národného významu.  

Pre stále pretrvávajúce otázky z pohľadu možnej kolízie záujmu volejbalu resp. širšie tzv. palubovkových športov 
a ľadového hokeja, odporúča mestu Skalica, SVF a SZĽH ďalej rokovať s cieľom nájsť možnú spoločnú dohodu 
na umiestnení a financovaní projektov novej haly a prípadnej novej ľadovej plochy pri už existujúcom zimnom 
štadióne tak, aby umožňovali ich budúcu koexistenciu; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované 
za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny príspevok na daný projekt.  

7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie fondu doručenú žiadosť MŠK Žilina a.s. z 15.8.2023 
a Slovenského futbalového zväzu z 23.8.2023 v kontexte dňa 20.10.2022 prijatého uznesenia č. 5/7/2022 FnPŠ 
k organizácii 25. Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov vo futbale v roku 2025 na Slovensku plánovanej i 
na tomto štadióne.  

V dôsledku rozhodnutia VV SFZ zo dňa 4.10.2022, ktorým VV SFZ ukladá povinnosť klubom najvyššej slovenskej 
súťaže vo futbale, ktoré svoje domáce súťažné zápasy nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby 
v termíne do 31. decembra 2023 mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela odporúča MŠK Žilina a.s. 
a SFZ po voľbách do NR SR organizovaných dňa 30.9.2023 a po v najbližších týždňoch plánovanej obhliadke 
štadióne zástupcami UEFA v zmysle následných písomných záverov spoločne rokovať s Vládou SR s cieľom nájsť 
možnú spoločnú dohodu na financovaní projektu resp. širšie celých Majstrovstiev Európy vzhľadom na Koncepciu 
športu 2022-2026 schválenej vládou SR uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022. 

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych a 
školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie nasledujúcich 3 rokov 
- 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť , aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán vrátane 
priorizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady Slovenskej 
Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny 
príspevok na daný projekt. 

8. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie  fondu doručenú žiadosť AS Trenčín, a.s. z 17.8.2023 
a Slovenského futbalového zväzu z 23.8.2023 v kontexte dňa 20.10.2022 prijatého uznesenia č. 5/7/2022 FnPŠ 
k plánovanej organizácie 25. Majstrovstiev Európy hráčov do 21 rokov vo futbale v roku 2025 na Slovensku 
i na tomto štadióne.  

V dôsledku rozhodnutia VV SFZ zo dňa 4.10.2022, ktorým VV SFZ ukladá povinnosť klubom najvyššej slovenskej 
súťaže vo futbale, ktoré svoje domáce súťažné zápasy nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby 
v termíne do 31. decembra 2023 mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela odporúča AS Trenčín, a.s. 
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a SFZ po voľbách do NR SR organizovaných dňa 30.9.2023 a po v najbližších týždňoch plánovanej obhliadke 
štadióne zástupcami UEFA v zmysle následných písomných záverov spoločne rokovať s Vládou SR s cieľom nájsť 
možnú spoločnú dohodu na financovaní projektu resp. širšie celých Majstrovstiev Európy vzhľadom na Koncepciu 
športu 2022-2026 schválenej vládou SR uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022. 

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych a 
školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie nasledujúcich 3 rokov 
- 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť , aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán vrátane 
prioritizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady Slovenskej 
Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny 
príspevok na daný projekt. 

9. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť Slovenského zväzu pozemného hokeja 
doručenú fondu dňa 26.7.2023 o poskytnutie príspevku na projekt rekonštrukciu Národného štadióna Ing. Pavla 
Rosu.  

Odporúča Slovenskému zväzu pozemného hokeja hľadať písomnú dohodu o participácii na projekte s ďalšími 
národnými športovými zväzmi a športovými klubmi tak, aby po voľbách do NR SR organizovaných dňa 30.9.2023 
mohli rokovať s Vládou SR resp. Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR s cieľom nájsť možnú 
spoločnú dohodu na realizácií tohto projektu vzhľadom na Koncepciu športu 2022-2026 schválenú vládou SR 
uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022.  

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych a 
školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie nasledujúcich 3 rokov 
- 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť , aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán vrátane 
prioritizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady Slovenskej 
Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny 
príspevok na daný projekt.  

10. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie fondu doručené podanie Zväzu slovenského 
lyžovania doručené fondu dňa 15.8.2023 “Projekt ZSL - Tréningové centrá mládeže v lyžiarskych športoch 
a Slovensku”.  

Odporúča Zväzu slovenského lyžovania projekt ho ďalej rozpracovávať pre účely jeho možného prerokovania 
v zmysle podania na zasadnutí správnej rady v októbri 2023 s cieľom po voľbách do NR SR organizovaných dňa 
30.9.2023 rokovať s Vládou SR resp. Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR s cieľom nájsť možnú 
spoločnú dohodu na realizácií tohto projektu vzhľadom na Koncepciu športu 2022-2026 schválenú vládou SR 
uznesením č. 165/2022 dňa 09.03.2022.  

Tá predpokladá prijatie 2 akčných plánov do konca roku 2023 (prvého pre rozvoj miestnych, regionálnych a 
školských športovísk a druhého pre rozvoj športovísk národného významu, a to na obdobie nasledujúcich 3 rokov 
- 2024, 2025 až do roku 2026).  

Cieľom by malo byť, aby v spolupráci s Fondom na podporu športu vznikol predvídateľný investičný plán vrátane 
prioritizácie jeho jednotlivých projektov minimálne na nasledujúce volebné obdobie Národnej rady Slovenskej 
Republiky; toto uznesenie nie je a nemôže byť považované za uznesenie garantujúce v zmysle §15a konkrétny 
príspevok na daný projekt.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 
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Uznesenie č. 9/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu 
na 2. polrok roka 2023. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 10/6/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie oznámenie predsedu správnej rady Fondu na podporu 
športu o oprave chýb v písaní v uznesení č. 8/5/2023 v bode 2, 4 až 14 zo dňa 30.06.2023 a o vypustení slovného 
spojenia „a predloženia potrebných podkladov o ukončení VO/VOS“. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 
 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    24. august 2023 
Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  

(sála č. 1) 
Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav online 

Šaradín Dušan online 

Greguška Ivan  

Tréger Branislav  

Varmus Michal  

Hrbek Patrik  

Lažo Miroslav  

 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 
POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 24.08.2023 v sídle Fondu na podporu 
športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 
(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Ondrejčáková Silvia  

6.   

7.   

8.   


